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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het aftreden van de directeur van het Nederlands Forensisch Instituut 
(ingezonden 6 april 2017). 

Vraag 1
Kunt u uiteenzetten wat de tussentijdse resultaten inhouden die mondeling 
zijn medegedeeld en gepresenteerd aan de medewerkers, de directieraad van 
het Nederlands Forensisch Instituut (NFI), de ondernemingsraad, de 
secretaris-generaal en de directeur-generaal Rechtspleging en Rechtshandha-
ving van uw ministerie? Zo nee, waarom niet?1 

Vraag 2
In hoeverre gaan u en het NFI al aan de slag gegaan met deze tussentijdse 
resultaten? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Op welke gronden heeft de algemeen directeur van het NFI besloten op te 
stappen? Hoe is deze besluitvorming tot stand gekomen? 

Vraag 4
Waarom heeft uw ministerie gevraagd of de algemeen directeur met vol 
mandaat aan kan blijven tot het moment dat er een opvolger is gevonden? Is 
deze situatie wel houdbaar gezien de omstandigheden en de vertrouwens-
breuk tussen de directeur en het personeel?2 

Vraag 5
Kunt u aangeven wat bedoeld wordt als wordt gesteld dat veel inkoop 
onrechtmatig heeft plaatsgevonden? 

Vraag 6
Klopt het dat er in eerste instantie personeel bij het Inkoopteam overtollig is 
verklaard en dus is ontslagen? Was dat achteraf gezien wel verstandig, 
aangezien nu weer is besloten om het Inkoopteam te versterken? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2016–2017, nr. 1566
2 http://www.volkskrant.nl/wetenschap/directeur-van-nfi-stapt-op-na-dikke-onvoldoende-van-

medewerkers~a4476836/
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Vraag 7
Bent u bereid deze vragen afzonderlijk en toereikend te beantwoorden? Zo 
nee, waarom niet?
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